

How to Pay your Foreign Tourist Levy Individually using the Love Bali Online App

1 Visit Website or Download App

Go to lovebali.baliprov.go.id or download the Love Bali App from Playstore or Appstore

2 Enter Information and Payment

Provide your passport number, name as passport, email, and arrival date. Then, choose the available payment method



** The payment can be assisted by others on behalf of the traveler

3 Receive Levy Voucher

Your Levy Vouchers will be sent to the registered email. Make sure your email is valid and active.

4 Scan Voucher at Checkpoints

Present your Levy Voucher or passport for scanning at available checkpoints.

Explore Bali hassle-free with your Tourism Levy!

#BaliLegacyJourney

SCAN QR OR VISIT OUR SITE

lovebali.baliprov.go.id



个人如何缴纳外国游客税

使用“Love Bali”线上应用程序

1 登录网站或下载应用程序

登录lovebali.baliprov.go.id 或在应用商店下载Love Bali应用软件

2 输入信息并完成付款

请提供您的护照号、护照姓名、电子邮箱和抵达日期，然后选择可用的付款方式



** 可由他人代旅客付款

3 领取缴费凭证

您的缴费凭证将发送至您的注册邮箱。请确保您的电子邮箱有效且处于激活状态。

4 在检查站扫描凭证

出示您的缴费凭证或护照，并在相应的检查站进行扫描。

有了旅游税，您可以轻松无忧探索巴厘岛！

#巴厘岛自然文化遗产之旅



扫描二维码或登录我们的网站

lovebali.baliprov.go.id

法律依据：2023 年第 15 号法律，巴厘省地方政府2023年第6号法规，巴厘省省长2024 年第 2 号令，巴厘省政府



可以通过WHATSAPP联系我们
+62821 5758 6600

lovebali@baliprov.go.id

